
הנה זה מגיע!
תכנית האב לשכונה יצאה לדרך

בואו לקחת חלק בתכנון
ופיתוח השכונה שלנו!

מהם הצמתים הבעייתיים ביותר מבחינה תנועתית?

מהם המעברים החשובים ביותר להולכי רגל?

אילו חלקים מהשכונה מצריכים התחדשות עירונית?

האם קיימת מצוקת חניה בשכונה, והיכן?

אילו מבנים היסטוריים מספרים את סיפור השכונה וראויים לשימור?

מהם מבני ציבור החסרים בשכונה, והיכן?

באילו איזורים של השכונה מתאים לבנות לגובה?

אלו פינות ירוקות יש לפתח?

יום שלישי  |  ט' אייר תשע"ה  | 28.4.2015
בין השעות 22:00-19:30

בבית בויאר, רח‘ אפרתה 36 (מעל גני נעמ"ת)
 |  www.baka.org.il ok.baka@gmail.com

יאיר ריס, עובד קהילתי  |  054-4951269 

מינהל קהילתי בקעה רבתי

לפרטים:

בואו
לקחת חלק

בתכנון ופיתוח
השכונה
שלנו!
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 בהמשך לתהליך החשיבה של התושבים על עתיד השכונה ובניית 

חזון, יצאה לדרך תוכנית אב רשמית לתלפיות ארנונה מטעם עיריית 

ירושלים.

היבטיה  על  השכונה  את  התכנון  צוות  למד  האחרונים  בחודשים 

השונים, וכעת עובר לגיבוש מדיניות פיתוח ותכנון לשכונה.

אנו מזמינים אתכם, תושבי השכונה,  להצגת התוצר הראשוני 

(סקר מצב קיים) , בכדי לקבל משוב שילווה את הצוות בהמשך התכנון.

תכנית הערב:

אגף התכנון
עירית ירושלים

נציגות השכונה
וצוות המינהל הקהילתי

משרד ארכטיק אדריכלים
וצוות התכנון

”אנחנו 
מגיעים

ומשפיעים“

19:30    התכנסות

19:45     פתיחה של נציגות התושבים, עירית ירושלים וצוות התכנון
                   הצגת תוכנית האב וחזון התושבים

20:15     חלוקה לקבוצות דיון

                     1 . נוף וסביבה – אדר' עדי לוי-טראו

                     2 . דרכים ותנועה – אינ' גד נובק ואינג' רולי פלד

                     3. שימור – אדר' משה שפירא

                     4. אופי השכונה – ד"ר אורית ברור בן-דוד

                     5. התחדשות עירונית – אדר' נילי חר"ג ומר זאב ברקאי

21:45      סיכום במליאה


